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Z A P I S N I K 

s 280. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 25. rujna 2020. godine u velikoj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj 

Odsjeka za proračun i financije, Iva Žagar, direktorica KTD „Risnjak-Delnice“ d.o.o., Indira Rački 

Joskić, ravnateljica Gradske knjižnice Janet Majnarich, Petar Hrg, direktor TZ Delnice, Karmela Rački, 

ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Goran Štimac, 

GSC Delnice, Martina Petranović, službenica Ureda gradonačelnika. 

Odsutni: Katarina Mihelčić, Davorka Grgurić, Nikolina Ćuić Muhvić umjesto koje sjednici 

prisustvuje Martina Petranović, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Goran Štimac. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Sudjelovanje na virtualnom okruglom stolu vezano uz digitalnu pristupačnost stranica za osobe 

s invaliditetom. 

- Nakon održane sjednice Socijalnog vijeća izrađen je zapisnik, rješenja za socijalne novčane 

pomoći i rješenja za prehranu u osnovnim školama. 

- ZAMPU je poslan popis izvedenih djela na koncertu Nade Majnarić. 

- Izrađeni su odgovori na zamolbe za sufinanciranje. 

- Izrađena je Odluka o prihvaćanju donacije eksponata iz Kaštela Zrinskih. 

- Aktivnosti vezane uz sjednicu Gradskog vijeća i slanje materijala. 

- Priprema materijala vezanog za upravljanje stambenim zgradama u Gradu Delnicama. 

- Pripremljen je novi materijal kao i izvješće o radnjama vezano uz svečanu pjesmu. 

- Priprema materijala vezanog uz suca porotnika. 

- Priprema materijala vezanog uz izbore za MO Turke. 

- Aktivnosti vezane uz dobivanje licence na portalu e-zdravstveno. 

- Poslovi tajnice i pisarnice. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Knjižnica još nema uprabne dozvole jer nam nedostaje atest za prozor koji je zamijenjen. Došlo 

je konačno rješenje Komisije na žalbu, tim rješenjem su nam poništili Odluku o poništenju 

natječaja tako da smo ovaj tjedan pronalazili rješenje kako što napraviti, ako opet ne bude žalbe. 

Taj je posao preuzela kolegica Ružić jer je kolegica koja je to ranije radila navodno na 

bolovanju. 

- Na Ploškovu se odvijaju radovi i obavljaju dogovori što sve treba napraviti. HEP-ov stup ne 

treba izmicati, a krenulo se i s polaganjem ivičnjaka. 

- Vezano uz radove u Lučicama održan je sastanak na temu Švicaraca jer su radovi krenuli. Sve 

je dogovoreno s nadzorom i izvođačem. Radovi su obimni i izvođač se boji da neće uspjeti 

ispoštovati rokove za Švicarce. Rok je sredina iduće godine. 

- Uređene su makadam ceste u selu Kupa i u Grabnju. Napravljena je priprema za asfalt u Goliku 

te slijedi asfaltiranje. 

- Proveden je elaborat cijepanja ceste Kendar. Možemo potpisati ugovore i iste provesti u 

Gruntovnici. 

- Vezano za prigovor roditelja djece iz Vrtića koji su tražili da se djeca, obzirom na Covid-19, 

uzimaju i na pomoćnom ulazu, sve je bilo dobro dok nije bilo kiše pa taj dio treba urediti. 



- Suglasnost firmi „Rune“ vezano za postavljanje zračnog optičkog kabela u Delnicama i Crnom 

Lugu. 

- Izdana je suglasnost firmi „Rune“ i prijedlog ugovora o osnivanju prava služnosti. 

- Upućen je poziv Povjerenstvu za raspolaganje zemljištem u vlasništvu RH za otvaranje ponuda 

krajem ovog mjeseca. 

- Ministarstvu graditeljstva dostavit će se popis upravitelja zgrada. 

- Zatražena je procjena vrijednosti zemljišta u Turkima i Grbajelu vezano uz zamjenu zemljišta 

sa crkvenim zemljištem, a postoji razlika u kvadratima. 

- Suglasnost NP „Risnjak“ za postavu turističke signalizacije uz nerazvrstane ceste. 

- Izrada Plana razvoja Gorskog kotara 2021.-2027. – priprema Odluke za Gradsko vijeće. 

- Ovjera i pregled računa KTD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. 

- Popisani su eko otoci, izradit će se izvješće prema Fondu za zaštiti okoliša. 

- Izrađena je dokumentacija za nabavu te troškovnik za održavanje nerazvrstanih cesta, slijedi 

raspisivanje javne nabave. 

- Radilo se na ovrhama, prometnom redarstvu te knjiženju komunalne naknade. 

- U poslijepodnevnim satima izvršen je popis javne rasvjete koja ne radi, izdan je radni nalog za 

popravak. 

- Prijava MUP-u zbog peticije građana iz S. S. Kranjčevića o prebrzoj vožnji u toj ulici. 

- Odlazak komunalnog redara na teren vezano uz jednu vlaku u Turkima koji su Hrvatske šume, 

zbog izvlačenja, napravile. Po toj vlaki jako puno vode dolazi na našu cestu te jezaključeno da 

se mora napraviti ovi propust i zamijeniti cijevi koje su popucale. 

- Tjedna komunikacija s predsjednikom MO Crni Lug vezano uz radove u Razlogama. Izdali smo 

nalog, napravili sve što smo mogli ali izvođač ne stiže. 

 

KARMELA RAČKI 

- Kao što je Kolegij već informiran, u skupini Zvjezdice održan je roditeljski sastanak gdje su 

roditelji zahtjevali da im se omogući ulaz, odrađene su predradnje koje su trebale biti i 23. rujna, 

kada je pala obilnija kiša, naravno da su krenuli problemi. Mislim da nije toliko problem u 

zemlji jer postoji kameni dio za prolazak nego je to ponovno hir jednog roditelja, gospodina 

koji je i bivšoj ravnateljici konstantno radio probleme sa nekim zahtjevima, nastavio je to i kod 

mene. Nije to jedini zahtjev, jer traži promjenu termina radionice engleskog jezika kad je njemu 

prazan dan, izradu parkirališta jer je gužva i slično. Nemoguće je udovoljiti zahtjevima 96 

roditelja, pogotovo u vrijeme epidemije. 

- Vezano uz epidemiju od jučer se uočava strah i panika kod roditelja. Ispituju što poduzimamo 

po pitanju novonastale situacije. Mi se i dalje držimo epidemioloških mjera, nosimo maske, 

imamo barijere, peru se ruke, skupine se ne miješaju. Više od toga ne možemo. Više nego ikad 

roditelji dolaze odmah nakon ručka po djecu, ne puštaju ih na cjelodnevni boravak te će se 

vjerojatno pokrenuti i pitanje naplate. Gradonačelnik navodi da odluke i pravila postoje i da ih 

se treba pridržavati. 

- Program predškole započinje u ponedjeljak, međutim prijevoz iz Crnog Luga još nije riješen. 

Ariva ne želi voziti dijete bez pratnje punoljetne osobe, a mi smo dužni djetetu osigurati 

prijevoz. Gradonačelnik je zatražio da se ispita situacija kako bi se donijelo ispravno rješenje 

problema. 

- Sastanak u Brodu na Kupi od 10 potencijalnih korisnika, upisima se odazvalo njih 5 te u 

konačnici imamo 5 sigurnih korisnika što je dostatno za program igraonice od 3 sata. 

- Mala škola kreće 5. listopada i traje do 30. svibnja, traje tri sata i to od 8-11 sati. U raspravi se 

raspravilo o mogućnosti promjene vremena male škole kako bi se smanjili troškovi odnosno da 

ne traje 3 sata dnevno nego više.  

 

GORAN ŠTIMAC 

- Košnja oko doma sportova. 

- Čišćenje smeća oko objekata. 

- Priprema Kuglane za turnir koji traje danas i sutra. 

- Kvar na Kuglani na stazi 1, elektronika je popravljena, sve je spremno za turnir. 

- Bojanje zidova u strojarnici bazena, bojanje šahtova ispod bazena i odvod, popravak rasvjete. 



- Priprema stadiona za nogometnu utakmicu u subotu i nedjelju. 

- Jedan dan bili smo na ispomoći na košnji trave na skijaškim stazama na Platku. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo 

- Nastava i vježbe na temu gašenja viših objekata, vježbe s vozilom za rad na visini i vježbe s 

ljestvama kukačama. 

- Uređenje prostora kuhinje. 

- Prikupljanje ponuda za vatrodojavnu centralu. 

- Rad na rebalansu. 

- Plan za pasivno dežurstvo za listopad. 

- Sahrana najstarijeg vatrogasca u Ravnoj Gori. 

 

PETAR HRG 

- Definiran je datum održavanja radionice u sklopu izrade Strategije razvoja Grada, danas se šalju 

pozivi dionicima. 

- Poslani su zahtjevi za suradnju putem PGŽ kulturne mreže. 

- Fotopoint Pritiske. 

- Provjera podataka koje smo tijekom godina slali ZAMP-u. 

- Pripreme za izbornu skupštinu. 

- Promjena u Statutu što se tiče TZ Gorskog kotara. 

 

IVA ŽAGAR 

- Fakture za pružene usluge, redovni administrativni poslovi. 

- Razgovori s potencijalnim kandidatkinjama vezano za zapošljavanje nove djelatnice. 

- Poslovi vezani uz rješavanje problematike radnih odnosa 

- Poslovi vezani uz poslove groblja i dimnjačarske službe. 

- Slanje ovrha i opomena za neplaćanje dimnjačarskih usluga. 

- Obilazak terena i groblja, izrada planova rada i kontrola izvršenja istih. 

- Evidencija i dnevnici rada. 

- Izmjera površina koje nemamo evidentirane, a bile su održavane ove godine. 

- Napravljen je plan sadnje, prikupljene su ponude za sadnju kod nove Knjižnice i na Pritiskama. 

- Pražnjenje kanti za smeće na području Grada, zalijevanje cvjetnih nasad, košnja javnih površina 

i groblja te uz prometnice unutar naselja, održavanje dječjih igrališta te orezivanje bilja. 

- Održavanje sajma i čišćenje nakon sajma. 

- Održavanje čistoće javnih površina, vikendom čišćenje parka i užeg centra grada. 

- Čistoća objekata i redovni domarski poslovi. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Uz rad s korisnicima radi se posudba, povrat građe i trodnevne karantene, produženja građe 

telefonom, rezervacije, rješavanje korisničkih zahtjeva za stručnom literaturom, kontakti glede 

dugova ili opomena telefonom ili pismenim putem. 

- U radijskoj emisiji predstavili smo znanstvenika Igora Rudana. 

- Dogovarali smo programe za poticanje čitanja u Mjesecu hrvatske knjige s Osnovnom i 

Srednjom školom. 

- Radili smo na Zborniku dječjeg literarnog stvaralaštva na delničkom govoru, usput tražimo i 

dogovaramo se oko dviju recenzija toga zbornika. 

- Obrada fonda, lijepljenje naljepnica uz djelomičan otpis, trenutno se radi odgoj i obrazovanje. 

- Naručivale su se knjige, kontrola i plaćanje računa, uvođenje novih knjiga. 

- Očistili smo dimnjak, servisirali peć i krećemo u nabavu peleta. 

- Obrada zavičajne zbirke, nema mnogo toga, dobivena je na dar. Uvijek kažemo da je problem 

jer se goranska produkcija ne daje tamo gdje bi se trebala dati da postane vidljiva, a to je u 

zavičajnu zbirku matične knjižnice. 

- Revizija audiovizualne zbirke, imamo 170 jedinica AV građe, kontrolirali smo sve, ispravili 

zapise koji nisu u redu tzv. siva zona u katalogu. Provjerili smo dio građe koji je slovio kao 



neispravan riječju naših korisnika, to su bili uništeni DVD koje smo otpisali i uveli smo nove 

zvučne knjige. Od zbirke AV građe to su filmovi za djecu i odrasle, mnogo je lektirnih naslova, 

mnogo ekranizacija lijepe književnosti, dakle klasika ali i građu za korisnike s posebnim 

potrebama ili invaliditetom – slabovidne i slijepe osobe, imamo mnogo zvučnih knjiga za djecu, 

a uvele smo i tri prve zvučne knjige za odrasle za slabovidne i slijepe. 

- Na Webu je izjava o pristupačnosti mrežnih stranica. 

- Uređivali smo Web i Facebook na kojima populariziramo fond, novokupljene knjige za djecu, 

mlade i odrasle svih žanrova. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Za Gradsko vijeće priprema se Odluka o otpisu potraživanja (zastarjela, stečajevi, zastara). 

- Kontinuirano se radi na jednokratnim otplatama stanova sa stanarskim pravom, izrađujemo 

brisovna očitovanja i izračune. 

- Što se tiče pogrebne kočije prijavljena je u Ministarstvo kulture – 123.500, kn, Fond za zaštitu 

okoliša i energetsku učinkovitost, sufinanciranje iz obnovljivih izvora energije – prijavljeno je 

362.429. Ministarstvo turizma – Interpretacijski centar u Crnom Lugu poslano je izvješće, a 

Ministarstvu regionalnog razvoja i fondova EU dostavljen je dokaz o utrošku sredstava 

ministarstva u Školskoj ulici u Crnom Lugu. 

- Što se tiče PGŽ i prijave stepenica i stropa Radničkog doma traženo je 98.542,00 dobiveno je 

90.000 kuna. 

- Svakodnevno se radi na izlaznim fakturama, ugovorima, izvještaj po vrstama poreza i prireza 

na dohodak, o vlastitim prihodima. 

- Sredstva fiskalnog izravnanja kao i knjiženje naknade za izvršene usluge prodaje cijene stanova. 

- Usklađenje komunalne naknade u dijelu koji radimo kroz financije. 

- Usklađenje ostvarenja proračuna za 1-8 2020. 

- Knjiženje ulaznih računa, zatvaranje poslovnog računa, podračuna, plaćanje obveza, režijski 

troškovi, prosljeđivanje sredstava prema valuti najviše za projekt Švicaraca. Za sada pratimo taj 

tempo, nije bilo problema za sada, predstoji nam teže razdoblje.  

- Jednokratne pomoći troškova stanovanja prema rješenjima. 

- Komunikacija s Autotransom vezano uz subvencije prijevoza. 

- JVP – usklađivanje i priprema za rebalans. 

- Kompenzacije. 

 

 

Dovršeno u 8,45 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


